1. Treasure (close to the starting city) moved to the guards (cannot be taken without combat now). For both players.

2. Random altar replaced with BeastMasters Hut with scouting (close to the starting city). For both players.

3. Mantiss moved a bit from the water to give an ability to unload troops from the water. For both players.

4. Speed powerup building slightly moved to an area entrance. For both players.

5. Altar linked to the starting alignment (at the snow area). For both players.

6. Second altar at the snow area is now always combat. For both players.

7. Opponent's gold mine guards get reinforcements (vampires). For both players.

8. Redwood tree removed (at the snow area). For both players.

9. 4 lvl dwelling added to the snow area. For both players.

10. 4 lvl dwelling and tree of knowledge is now guarded by one 3 lvl army. For both players.

11. Sea monsters added to the bridge guards near second castle. For both players.

12. One major artie, seaman's hat, speed crystal and mage's chest placed behind bridge guards. These thing are now guarded by strong 4 lvl monsters. For both players.

13. New one way exit added close to the boots of travel. So you can jump to the opponent's area via this TP, to his boots. Also there is your native 5 lvl shrine of magic. For both players.

14. Also there was added shipyard and dreamteacher (near 5 lvl shrine). For both players.

15. Some minor bugfixes

Общие изменения для обеих сторон.

1. Сокровище у стартового замка перемещено за монстров, чтобы нельзя было взять без боя.

2. Рандомный алтарь сверху замка заменен на BeastMasters Hut, дающий скаутинг.

3. Мантисс отодвинут от воды, чтобы можно было высадиться с другой стороны.

4. Поднималка скорости в снегах перемещена ближе ко входу. 

5. Алтарь перемещен на другую сторону дороги. Прилинкован к красному игроку.

6. Второй алтарь жестко привязан к комбату.

7. К охране чужой шахты добавлены вампиры.

8. Башня открывающая карту удалена.

9. Добавлен двеллинг 4го уровня.

10. Перед двеллингом и деревом добавлена охрана из третьего уровня.

11. Мост возле второго замка – добавлены морские монстры в охрану к русалкам.

12. В конце прохода за русалками добавлен мажорный артефакт, шапка морехода, кристалл скорости и синяя коробка. Перед ними поставлена сильная охрана из монстров четвертого уровня.

13. Возле обозревательной вышки (рядом с сапогами) добавлен еще один выход из одностороннего телепорта противника. А также shrine пятого уровня магии противника. 

14. Далее в этом же месте добавлена верфь и дримтичер.

15. Место высадки ограничено горами (чтобы не оказаться в ловушке).

Также пофиксен баг с таверной у синего (можно было зайти без боя). И с сундуком внизу карты рядом с выходом из красного телепорта (сундук был недоступен).

